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Fig. 4. Plot of absolute error function for Example 3 with N = 5.
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Abstract

The objective of this work is present numerical treatments for certain nonlinear inte-
gral equations with two variables. We relied on numerical techniques that approx-
imate solutions using Boubaker polynomials and matrix operations. This led to a
unique solution of the set of nonlinear algebraic equations through iteration. Nu-
merical applications for convergence analysis demonstrated that these methods are
highly efficient in finding approximate and accurate solutions, alongside a review
and analysis of previously addressed methods on the topic.

Key words: Integral equation, Boubaker polynomials, operational matrices.

Résumé

L'objectif de ce travail est de présenter des traitements numériques pour certaines
équations intégrales non linéaires a deux variables. Nous nous sommes appuyés sur
des techniques numériques qui approximent les solutions en utilisant des polynomes
de Boubaker et des opérations matricielles. Cela a conduit a une solution unique de
l'ensemble des équations algébriques non linéaires par itération. Les applications
numeériques pour l'analyse de convergence ont démontré que ces méthodes sont tres
efficaces pour trouver des solutions approximatives et précises, accompagnées d'une
revue et d'une analyse des méthodes précéedemment abordées sur le sujet.

Mots clés: Equation intégrale, polynémes de Boubaker, matrices opérationnelles.
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